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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Helle K. Schøyen, Elisabeth Farbu, Oddny Hovtun Bjorland, Erna Harboe, Lars Conrad 
Moe, Lena Heimvik, Helga Strand Vestbø, Per Kristian Vareide, Torild Lende Fjermestad, 
Ingrid Strømsvold, Odd Stangeland, Elin Wetås de Jara, Tord Haaland, Geir Inge 
Sivertsen, Sissel Hauge, Britt-Ellinor Scott, Liza Øverdal (vara for Ørjan Daltveit),  
Wictor Juul  
 
 
Forfall: Bodil Sivertsen, Ørjan Daltveit, Rolf M. Amundsen, Johannes Løvås 
 
Kopimottakere:  
 
 
Møteleder: Helle Schøyen 
Møtedato:  17.02.2023 
Klokkeslett: 09.00-11.00 
Møtenr: 1/23 
Møtested: Administrasjonsbygget, Stavanger universitetssjukehus 
Arkivref: 2022/8334 -  20515/2023  

  

 

Møtereferat - strategisk samarbeidsutvalg - 17.02.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
01/23 Godkjenning av referat fra møte 2.desember 2022 

Referat vedlagt (vedlegg) 
 
Referat fra SSU-møtet 02.12.2022 ble godkjent uten 
merknader. 

 

   
02/23 Status tjenestemodellgruppene  

 
Sissel Hauge orienterte i saken. Ref. saksfremlegg.  
Alle tjenestemodellgruppene er godt i gang med å 
utarbeide mandat. For å sikre tilstrekkelig forankring 
og involvering er det utarbeidet sjekkliste som bistand 
til gruppenes arbeid og lagt inn ekstra høringsrunder i 

FSU før mandatene går til SSU for godkjenning. 
 
SSU hadde følgende kommentarer: 
Dette er et viktig arbeid og gruppene har ulike 
utfordringer. SSU ber om at gruppene inviteres til SSU 
for å presentere seg i forbindelse med godkjenning av 
mandatet og i den forbindelse presenterer muligheter 
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og utfordringer gruppen har sett i arbeidet med 
mandatet.  
Fastlegene er sentrale i arbeidet med 
tjenestemodellene.  Tord Haaland informerte om at 

fastleger som er involvert har hatt et møte hvor det bl.a. 
ble snakket om forankring og kommentert at mandatet 
virker krevende og at hadde et ønske om at mandatet 
ble mer konkret. 
Prosjektene vil kunne ha nytte av prosjektstøtte i 
arbeidet. SSU orienterte om at det er sendt ut invitasjon 
fra Innomed til ledere av tjenestemodellgruppene, om å 
søke midler til prosessveiledning.  
 
Konklusjon:  
Sissel Hauge og Britt-Ellinor Scott får i ansvar å invitere 
de ulike gruppene inn i SSU samtidig som mandatene 

legges frem for godkjenning av SSU. I tillegg får Sissel 
Hauge og Britt-Ellinor Scott ansvaret for å følge opp at 
det søkes midler fra Innomed for prosessveiledning.  
SSU tar ellers saken til orientering. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sissel Hauge/ 
Britt-Ellinor Scott 

   

03/23 Presentasjon av programskisse til 
Partnerskapsmøte 14. april  
 
Britt Ellinor Scott orienterte kort om saken, og ønsket 
innspill fra SSU til utkast til agenda for 
Partnerskapsmøtet. Ref. saksfremlegg. 
 
Innspill fra SSU: 
Ved presentasjonen av det nye sykehuset ønskes større 
fokus på innholdet/behandlingstilbudet mer enn det 
fysiske, og hvordan man klarer å løse utfordringene. 
 
Dersom det er mulig foreslås det å invitere noen fra 
Magnussen utvalget til å presentere forslag til modeller 
for finansiering av samhandlingstiltak i 
helsefellesskapet. 
 
Konklusjon: 
Arbeidsutvalget tar med seg innspill fra SSU i den 
videre planleggingen. 

Torild Lende 
Fjermestad/ 
Helga Strand 
Vestbø/ 
Britt Ellinor 
Scott/ 
Sissel Hauge 

   
04/23 Status nytt sykehus – todelt drift/økonomi  

 
Helle Schøyen orienterte om status for fremdrift i 
prosjektet, plan for flytting og økonomiske rammer. 
Det jobbes godt i prosjektorganisasjonen, i hovedsak er 
fremdriften i henhold til plan til tross for pandemi og 
krig. 
Det planlegges intensivt med plan for flytting av tungt 
medisinsk-teknisk utstyr, mye av dette utstyret krever 
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validering og er avhengig av stabil strøm- og 
vannforsyning.  
Det refereres til saker som skal behandles i styremøtet 
21. februar hvor flere av sakene er relatert til den 
utfordrende økonomiske situasjonen. 
 
Konklusjon: 
SSU tar saken til orientering. 

   
05/23 Presentasjon av nytt tilbud innen TSB (tverrfaglig 

spesialisert rusbehandling)  
 
Lars Conrad Moe orienterte i saken. Ref. saksfremlegg 
 
Helse Vest har gitt Helse Stavanger i oppdrag å bygge 
opp en rekke behandlingstjenester innen Tverrfaglig 
spesialisert rusbehandling (TSB) etter at Helse Vest har 
gitt svar på sin anbudsrunde vedrørende TSB, og hvor 
bl.a. Rogaland A-senter ikke nådde opp i 
anbudsprosessen.  
 
Målet til Helse Vest er å styrke spesielt den akutte delen 
av tjenesten og legge til rette for en bedre samhandling. 
Det ligger ikke noen plan for at kommunene skal ta 
over noen oppgaver, men overgangsperioden mellom 
avviklingen av tilbudet i regi av Rogaland A-senter og 
etableringen av et tilbud i regi av Helse Stavanger kan 
innebære en utfordring. 
Kommunene ga uttrykk for en bekymring for tilbudet i 
denne overgangsfasen, samt en forventning om å bli 
orientert om beslutninger som kan påvirke tilbudet til 
befolkningen og derved deres tjenester.  
 
Konklusjon: 
Det må i det visere sikres at det er en tydelig dialog 
mellom spesialisthelsetjenesten og kommunene, både 
med hensyn til mellomfasen og videre. 
SSU tar ellers saken til orientering. 

 

   
06/23 Felles høringsinnspill fra helsefellesskapet på 

veileder for samarbeidsavtaler mellom kommuner 
og helseforetak? 
 
Helsedirektoratet ber om høringsinnspill til Veileder 
for samarbeidsavtaler mellom kommuner og 
helseforetak. Kommuner og helseforetak er invitert til å 
gi innspill. I saken legges det til rette for at 
helsefellesskapet i Sør-Rogaland i tillegg kan vurdere å 
komme med felles innspill til enkelte tema i veilederen. 
Ref. saksfremlegg. 
 
Konklusjon: 
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Kommunesiden og Helse Stavanger leverer separate 
innspill, men vil i tillegg se på om man kan levere et 
felles høringssvar til noen av punktene. 

   
07/23 
 

Status forskning – oppfølging av sak 11/22  
 
Bente Gunnarshaug presenterte saken. Ref. 
saksfremlegg. Presentasjon vedlegges referatet. 
 
Konklusjon: 
SSU ber forskningsavdelingen v/ SUS og kommunene 
ved forskningsklyngen vurdere mulighetene for 
samarbeidsavtale, og komme tilbake til SSU. 
 
SSU ønsker en bedre forankring i de to gruppene 
(fagråd nr. 6 – kunnskapsoverføring og utdanning og 
fagråd nr. 7 – forskning) før det tas en beslutning om å 
slå sammen de to fagrådene. 
SSU ber om å få saken tilbake etter dette. 

 

   
08/23 
 

Orienteringssaker: 
 
Kommunal journal v/Per Kristian Vareide: 
Per Kristian Vareide orienterte om status for arbeidet 
med felles kommunal journal.  
 
Konklusjon: 
Det foreslås å planlegge for et tema i et senere SSU og 
eventuelt invitere Ole Jørgen Kirkeluten og Erik M. 
Hansen fra Helse Vest IKT. 
SSU tar ellers saken til orientering. 

 
 

   
 Eventuelt  

 
Inger saker var meldt. 

 

   
   
10.40 Sak til SSU som styringsgruppe for digital 

hjemmeoppfølging: 
 
Kristine Skjøthaug orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
Presentasjon vedlegges. 
 
Helse Stavanger synes det er vanskelig å gi sin 
tilslutning til anskaffelse av felles verktøy før det 
foreligger en oversikt over kostnader knyttet til 
anskafffelse, utvikling og drift. I tillegg med en slik 
anskaffelse sannsynligvis integreres mot interne IKT 
systemer og krever også en avklaring mot dette nivået. 
Tidsfristene er korte. 
Prosjektleder ser at det kan ta lenger tid å avklare i 
noen av organisasjonene, og informerte om at dersom 

Kristine 
Skjøthaug 
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man har behov for å forlenge frister for tilbakemelding 
kan man gjøre dette.  
 
Konklusjon: 
Prosjektet fortsetter arbeidet med innsiktsfasen  

- Det gjennomføres behovskartlegging for å 
identifisere tjenestereiser som er aktuelle for 
digital hjemmeoppfølging.  

- Tilslutningsavtaler til anskaffelse av felles 
verktøy sendes til den enkelte aktør for 
vurdering og eventuell signering.  

- Det utarbeides en kravspesifikasjon som skal 
sendes på høring til aktørene.  

 
Prosjektet søker samarbeid med akademia om å 
etablere et forprosjekt med mål om å søke 
hovedprosjekt. 

 
 
Anne Sofie Øye Gjerde 
referent 
 


